
Vestervangsskolen  
Nålemagervej 120  

8920 Randers NV 

Dato: 2023.03.20 17.00 – 19.30 

 

Fraværende: Kristian, Britta, Nikolaj 

Bemærkninger:   

Mødeleder:  

Referent: Carsten 

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af dagsorden:  2 min. Godkendt 

2.  Valg af mødeleder   3 min Line er mødeleder 

3.  Økonomi – afsluttet 

regnskabsår og nyt budgetår 
Mette deltager og gennemgår skolens 
økonomi. 

Bilag udleveres på mødet. 

20 min Budget for året 2023 er godkendt med bemærkning vedr. økonomi afsat til 

solafskærmning. 

4. Nyt fra:  

Formand/Næstformand 

Ledelsen   

Elevråd  

Medarbejdere  

Andre 

 

 30 min Formand: Intet 

Næstformand: Intet 

Ledelsen: Der er fokus på forhallens udtryk, og hvordan den bruges og tager 

sig ud. 

Fagfordelingen starter sidst i denne uge.  

Andre: Der har været afholdt skolerådsmøde, hvor bl.a. 

ungdomsskoleklubstruktur blev drøftet.  

Randers Kommune vil i nærmeste tid drøfte kvalitet i Folkeskolen, hvor der 

bl.a. søges inspiration i øvrige kommuner. 

Elevråd: Der skal vælges undervisningssmiljørepræsentanter. Sebastian er 

valgt.  

Medarbejdere: Der er tilfredshed med de nye møbler, der er købt rundt 

omkring på skolen. 

9. klasses drama valghold har vist “Prinsessen på ærten” for indskolingen og 

førskolebørn. Det har været rigtig flot og børnene har været glade. 

Det går godt med de nye førskolebørn. 

Der afholdes Rynkebyløb fredag op til påskeferien. 



5.  Ejendomsservice Status på samarbejdet 10 min Der opleves et forbedret samarbejde med ejendomsservice. Der er stadig 

mange uløste opgaver, men flere opgaver løses hurtigere end tidligere. . 

6. Princip for 
klasseforældreråd 

Gennemgang af nyt udkast til princip. 
 
Bilag er vedhæftet. 

10 min Princippet er godkendt. 

7. 
 

 

 

 

Evaluering af skolefesten Evaluering af skolefesten generelt og 
bestyrelsens bod. 

15 min Generelt set en god skolefest og skuespil. 

Der forsøges i kommende skoleår at retænke musikundervisningen på 

6.årgang, således musical er en del af undervisningen allerede fra efteråret. 

 

Bestyrelsens bod fungerede fint på trods af “tunge” GDPR-regler.  

Bestyrelsens billedekollage ønskes ophængt.  

 

Opmærksomhed på at gæsterne ved, hvor de forskellige boder er. 

8. Fortsat opsamling fra 
temadag vedr. 
forældresamarbejde 

Udsat punkt fra forrige møde 15 min Skolen har udarbejdet procesplan for skole-hjem samarbejdet, som Jakob 

fremlægger.  

Vi drøfter forskellige metoder at afholde skole-hjem samtaler på, og hvad der 

opleves som udbytterigt for skole og hjem. 

9. Kommunikationsstrategi Gennemgang af nyt udkast til princip 
Bilag udleveres på mødet 

10 min Udsættes til næste møde 

10. Skoleårets planlægning  Gennemgang af udvalgte punkter vedr. 
skoleårets planlægning herunder: 
 

- Skoledagens længde 
- To-lærertimer 

10 min Skolen ønsker at omlægge den understøttende undervisning til to-lærertimer. 

Dette betyder ligeledes kortere skoledage for flere årgange.  

Der er elever til 3 1.klasser, men skolen ønsker at beholde de 4 0. klasser for 

at bevare klassernes fællesskab. 

Bestyrelsen godkender ovenstående.  

 

11.  Forældrehenvendelser   10 min Behandlet 

12.  Evt.   10 min   

 

 

  

 



Kommende punkter:  
Visiteringer 

Princip for skole-hjem samarbejde 
Kerneydelsen 
 
Mvh Britta og Jakob  

  


